
Minnesanteckningar årsmöte Klintvägens kvartersråd
2023-02-15

Närvarande: Katrin Lundström, Sofie Söderlund, Maria Bäcklund, Paul Åström, Lillemor
Andersson, Tommy Thysell, Kristina Magnusson, Marja Ruusila, Helen Löfgren, Elenor
Holmgren, Andrea Egelrud, Hans Josefson, Johanna Lindberg, Veronica Barkar, Mattias
Jämtlöv, Eva Moilanen.

§1 Val av mötesordförande och minnesantecknare
Mattias Jämtlöv valdes till mötesordförande.
Jonas Öberg valdes till minnesantecknare.

§2 Fastställande av dagordning
§3 Val av justerare

Johanna Lindberg och Hans Josefson valdes till justerare.
§4 Verksamhetsberättelse

● Bastun.
○ Utnyttjandet av bastun har varit mellan 8-9 tillfällen per månad.

Som vanligt har det varit lite si och så med städningen, framförallt
lämnas en hel del skräp såsom tomflaskor, förpackningar mm. i
lokalen. Det verkar också som att folk inte alltid skriver upp sig när
de bastar.

● Gästrummet.
○ Används ca var tredje natt. Ibland försvinner bestick och även

sängkläder, men det som har försvunnit har köpts in igen. En TV
har köpts in.

● Snickerilokalen
○ Just nu används lokalen i mindre utsträckning. Vissa

inredningsdetaljer har målats om.
● Kvarterslokalen

○ Är välutnyttjad. En ny TV har köpts in.
● Spolhallen

○ Är välutnyttjad.
§5 Ekonomisk rapport



● Handkassan
○ Av den årligen tilldelade kassan på 7000 kronor så finns ca 2600

kvar. Vid ingången av året fanns 6312,50 kronor i handkassan och
vid årets slut 8969. Exempel på inköp under året är:

■ Textiler, ca 1000 kr.
■ Återvinninddagen, fika och släpvagn, ca 700 kr.
■ Hemsidan 954 kr.

● Kassa för större inköp
○ Av 23000 kronor har 22000 spenderats. Exempel på inköp är:

■ Storbilds-TV till kvarterslokalen.

§6 Val av kassör för kommande verksamhetsår
Anna Josefson Ekegren valdes för 2023.

§7 Val av övriga rådsmedlemmar för kommande verksamhetsår
Mattias Jämtlöv sammankallande & bokningsansvarig

bastun samt spolhallen
Anna Josefson Ekegren kassör
Jonas Öberg minnesantecknare
Eva Moilanen bokningsansvarig bastun
Björn Danielsson bokningsansvarig bastun
Paul Åström bokningsansvarig snickerilokalen
Ann Sehlstedt bokningsansvarig snickerilokalen
Katrin Lundström bokningsansvarig gästrummet & cykelkärran
Maria Bäcklund bokningsansvarig kvarterslokalen
Sofie Söderlund bokningsansvarig kvarterslokalen
Helena Lewandowska ansvarig hemsidan
Brita Dahl
Veronica Barkar
Johanna Lindberg
Tommy Thysell kvartersvärd & Bostadens representant

§8 Information från Tommy
● Antalet odlingslådor kommer att utökas.
● Caverion arbetar fortlöpande med ventilationen.
● En cykelrensning kommer att utföras till våren.
● Två nya lekplatser har satts upp.
● En lekstuga har installerats vid Klintvägen 25.



● Boulebanan används i mindre utsträckning.
● Bostadens representanter kommer att besöka området.

§9 Återvinningsdagen
Återvinningsdagen blir den 10/6.

§10 Övriga frågor
● Ljudmiljö.

○ Vad gäller allmänt för förhållningsregler vid störning från grannar?
Tommy menar att man måste använda sitt sunda förnuft och inte
störa andra som ska upp och jobba. Det finns en störningsjour att
ringa men grunden måste vara att upprätthålla en relation och
kommunikation med sina grannar. Exempelvis kan det vara bra att
informera sina grannar i förväg om man tänkt ha fest. Om det det
skulle föreligga allvarliga störningar från grannar där
väktare/störningsjour måste rycka ut så kan räkningen komma att
skickas till den som stör, om det sker upprepade gånger.

○ Jonas påtalade att man i hans huslänga i tvättstugan, tidigare lett ut
den fuktiga luften från torkskåpen, genom väggen sen direkt ut på
utsidan av fasaden. Nu har man istället kopplat in tvättstugan till
fastighetens ordinarie ventilationssystem, vilket gör att vibrationer
från tvättstugans maskiner fortplantar sig genom huset, mer än vad
som tidigare var fallet.

○ Jonas påtalade även att man efter renovering av tvättstugan på
Gluntens väg 2, har installerat ljudisolerande paneler i taket, och
undrade om det är något som man kan tänka sig göra på
Klintvägen. Tommy tog med sig frågan.

● Blomlådor.
○ Sofie Söderlund kan tänka sig att ha ansvaret för blomlådorna.

● Garage, marknadsanpassning.
○ Jonas undrade vad Bostaden har för planer när det gäller elektrifiering av

garagen d.v.s. höja deras standard så att elbilar kan laddas i dem. Detta
med anledning av att Bostaden kommer att chockhöja hyrorna av garage
och parkeringsplatser vid årsskiftet som ett led i en marknadsanpassning.
Tommy svarade att dessa frågor bör ställas till marknadschefen Anders
Hugosson.

● Fußball-bord



○ Jonas undrade om det fanns något intresse av att ha ett Fußball-bord. Ett
sådant bord har de ungefärliga dimensionerna 100x60x80 cm.

● Bokhylla
○ Jonas föreslog att en bokhylla där man kan skänka böcker sätts upp.

Rådet föreslog vidare att bästa placeringen för en sådan är i tvättstugorna.
● Studiebesök på Ostkroken. Jonas hade besökt ett av Bostaden kvartersråd på

Ostkroken, Västra Ersboda. Han fick med sig en del inspiration från besöket,
bland annat hade de registrerat kvartersrådet som ekonomisk förening, köpt in
en projektor med 120-tums duk och anordnade varje år julbord.

Minnesantecknare

____________________
/JONAS JAKOB ÖBERG/

Justerare Justerare

________________ ___________________
/HANS JOSEFSON/ /JOHANNA LINDBERG/


